



华润双鹤药业股份有限公司

China Resources Double-Crane Pharmaceutical Co., Ltd.



华润双鹤

产品宣传册 PRODUCT BROCHURE

# Company profile

华润双鹤药业股份有限公司拥有 83 年光辉历史，始创于 1939 年，现总部位于北京，全国拥有 20 家子公司，1.1 万余名员工，主营业务涵盖新药研发、制剂生产、药品销售、制药装备及原料药生产等方面，为华润集团大健康领域业务单元之一。2021 年实现主营业务收入 90.3 亿元，净利润（归属母公司）9.4 亿元。公司积极布局普仿药业务、输液业务、差异化药业务和创新药业务四大业务平台，深耕慢病、输液、儿科、肾科、精神 / 神经等领域，0 号、冠爽、压氏达、穗悦、糖适平、BFS 输液、珂立苏、腹膜透析液、丙戊酸镁缓释片等 19 个重点产品年销售额超亿元。旗下拥有“双鹤及图”“赛科”“湘中”等中国驰名商标，荣获“中国化药企业 Top100 企业”“中国化学制药行业工业企业综合实力百强”等多项荣誉，未来将继续加快创新转型和质量发展，致力成为大众信赖的、创新驱动的世界一流制药企业。

**China Resources Double-crane Pharmaceutical Co., Ltd.**, founded in 1939, has a glorious history of 83 years. Now its headquarter is located in Beijing, with 20 subsidiaries nationwide and more than 11,000 employees.

As the business unit of China Resources Group's big health field,

Its main business covers new drug research and development, preparation production, drug sales, pharmaceutical equipment and API production. In 2021, the main business income reaches RMB 9.03 billion , and the net profit is as high as RMB 940 million . The company actively deploys four major business platforms: generic drug business, infusion business, differentiated drug business and innovative drug business, and gradually enriches the fields of chronic disease, infusion, pediatrics, nephrology, psychiatry/neurology, etc.

At present, the annual sales of 19 key products, including No. 0, Guanshuang, Yashida, Suiyue, Tangshiping, BFS infusion, Calsurf, peritoneal dialysis, magnesium valproate sustained-release tablets, etc. , exceed RMB 100 million.

The company owns well-known Chinese trademarks such as "Shuang he ji tu", "Saike" and "Xiangzhong", and has won many honors such as "Top 100 Pharmaceutical Enterprises in China" and "Top 100 Chinese chemical pharmaceutical industry enterprises with comprehensive strengths".

In the future, we will continue to accelerate innovation, transformation and quality development, and strive to become a world-class pharmaceutical company trusted by the public and driven by innovation.



## Strong R&D strength and multiple platforms

Creating an innovative enterprise with differentiation development

More than  
**400**  
members in R&D team

Having degrees  
**25 %**  
of Ph.Ds and masters and senior technical qualifications

Obtained  
**383**  
patents

Including  
**146**  
patents for invention

Including  
**221**  
patents for utility models

Including  
**16**  
appearance patents

Declaring  
**57**  
patents

Ongoing projects  
**95**  
covering multiple fields

R&D projects  
**7**  
listed in "11th Five-Year Plan", "12th Five-Year Plan" national scientific and technical projects of "Significant New Medicine Development"

To obtain and to satisfy health needs  
by continuous R&D innovation and diverse products

(The above information is up to Dec.31,2018)





# 浙江新赛科药业有限公司

## SECOND PHARMA CO., LTD.

浙江新赛科药业有限公司坐落于浙江省杭州湾上虞经济技术开发区，为国有控股企业，是位列世界 500 强的央企华润集团的下属企业。公司成立于 2003 年，占地 200 亩，现有员工约 400 人，公司注册资金为 8012 万元。

公司生产化学原料药，主要产品包括缬沙坦、异烟肼、苯磺酸氨氯地平、烟酰胺等十几个产品，且每个产品都是国内的主要生产厂家，产品畅销国内并销往美国、欧盟、东南亚等几十个国家和地区。公司被认定为国家高新技术企业，建立了完善的质量管理体系，配备有先进的仪器设备。公司通过中国 FDA、美国 FDA、世界卫生组织 PQ 这三大官方机构的现场检查，多个品种取得了 CEP 证书，并通过了 ISO24001 环境管理体系认证及 OHSAS18001 职业健康安全管理体系认证。

Second Pharma Co., Ltd. is located in Hangzhou Gulf Fine Chemical Zone, Shangyu City, Zhejiang Province; a state-owned enterprise belongs to China Resources Group. Second Pharma was established in 2003, covered with 133,400 m<sup>2</sup> land with registered capital of more than 80.12 million RMB. There are around 400 highly-skilled staffs as employees.

Second Pharma manufactures chemical Active Pharmaceutical Ingredients (APIs) including Valsartan, Isoniazid, Amlodipine Besylate and Nicotinamide, etc.; sells well to the USA, Europe, Asia, and dozens of countries and regions. The company is recognized as a national high-tech enterprise. With reliable quality management system and advanced instruments and equipments, Second Pharma had successfully passed through CFDA, USFDA inspections and WHO PQ inspections on site.





Product name	CAS No.	Standard	Certification	Package
Valsartan	137862-53-4	CP/USP/EP	CEP/GMP/COPP FDA IN-PROCESS	20kg/Drum
Valsartan Methyl Ester	137863-17-3	In-house	GMP-like	20kg/Drum
Valsartan Methyl Ester Sodium Salt		In-house	GMP-like	20kg/Drum
Isoniazid	54-85-3	CP/USP/EP/BP /WHO	CEP/GMP/COPP/ WHO	25kg/D .rum
Niacinamide/Nicotinamide	98-92-0	CP/USP/EP/BP	GMP/COPP	25kg/Drum
Bendazol Hydrochloride	1212-48-2	CP/RFP	GMP/COPP	25kg/Drum
Amlodipine Besylate /Amlodipine Besilate	111470-99-6	CP/USP/EP/BP	GMP/COPP	10kg/Drum 1kg/Bag
Amlodipine Base	88150-42-9	In-house	GMP-like	10kg/Drum 1kg/Bag
Sulfamethazine /Sulfadimidine	57-68-1	CP/USP/EP/BP	GMP	25kg/Drum
Terazosin Hydrochloride	70024-40-7	CP/USP	GMP-like	10kg/Drum 1kg/Bag
Sodium Houttuyfonate	83766-73-8	CP	GMP-like	20kg/Drum
Levetiracetam	102767-28-2	CP/USP/EP	CEP/GMP/COPP	25kg/Drum
Olmesartan Medoxomil	144689-63-4	CP/USP/EP	CEP/GMP	20kg/Drum
Triptyl olmesartan	144690-92-6	In-house	GMP-like	20kg/Drum
Doxazosin Mesylate /Doxazosin Mesilate	77883-43-3	CP/USP/EP	GMP	1kg/Bag
Doxazosin	74191-85-8	In-house	GMP	1kg/Bag
Azilsartan	147403-03-0	JP	Pilot Scale	
Azilsartan Medoxomil Potassium Salt	863031-24-7	USP/EP	Pilot Scale	
Vildagliptin	274901-16-5	CP/USP/EP	Pilot Scale	
Brivaracetam	357336-20-0	USP/EP	Pilot Scale	
Febuxostat	144060-53-7	CP/USP/EP	Pilot Scale	
Linagliptin	668270-12-0	CP	Pilot Scale	
8-bromo-7 - (2-butynyl) - 3,7-dihydro-3-methyl-1h-purine -2,6-dione (M2)	666816-98-4	In-house Standard	GMP-like	25KG/DRUM
8-bromo-7 - (2-butynyl) - 3,7-dihydro-3-methyl-1-[(4-methyl-2-quinazolinyl) methyl] -1h-purin-2,6-dione (M4)	853029-57-9	In-house Standard	GMP-like	25KG/DRUM



# 双鹤药业（商丘）有限责任公司

## DOUBLE-CRANE PHARMACEUTICAL (SHANGQIU) CO., LTD.

双鹤药业（商丘）有限责任公司位于河南省柘城县产业集聚区，系华润双鹤原料药事业部旗下重要的原料药生产基地。公司成立于 2014 年，占地 92 亩，现有员工约 170 人。

公司目前拥有 9 个 GMP 生产车间，主要产品有别嘌醇、乙酰唑胺、酚磺乙胺、普瑞巴林、甲氧氯普胺等。公司具有完善的质量管理体系并有效运行，确保药品生产质量管理合规、产品质量均一、稳定。

公司坚守“关心大众，健康民生”的企业宗旨，奉行“诚实守信、业绩导向、客户至上、感恩回报”的价值观。双鹤愿与您携手并进，成就辉煌未来。

Double-Crane Pharmaceutical (Shangqiu) Co.,Ltd. locates in industry concentration area, Zhecheng County, Henan Province, is one of manufacturing bases of CR Double-Crane. The company was founded in 2014, covered with 61333 m<sup>2</sup> area and possess around 170 staffs.

The company owns nine GMP production workshops and manufacture, the main products are Allopurinol, Acetazolamide, Pregabalin, Metoclopramide and so on. The company has a sound quality management system to ensure drug production quality uniform and stable.

The company adheres to the mission of "Care for people and Promote health" and pursues the values of "Honesty and trustworthiness, Performance-oriented, Customer first, Showing gratitude and paying back". CR Double-Crane is willing to go hand in hand with you to create a brilliant future.

双鹤药业(商丘)有限责任公司  
DOUBLE-CRANE PHARMACEUTICAL (SHANGQIU) CO., LTD



Product name	CAS No.	Standard	Certification	Packing
Edaravone	89-25-8	CP	GMP	1kg/Drum
Pregabalin	148553-50-8	CP/USP	GMP	20kg/Drum
(R, R) -3- (carbamoyl methyl) -5-methylhexanoic acid alpha phenylethylamine salt (CMH phenylethylamine salt)	185815-61-6	In-house	GMP-like	25kg/Drum
R- (-) -3- (carbamoyl methyl) -5-methylhexanoic acid (rcmh)	181289-33-8	In-house	GMP-like	25kg/Drum
Ligustrazine Phosphate	848645-86-3	CP	GMP-like	25kg/Drum
Etamsylate	2624-44-4	CP	GMP	10kg/Drum
Ipratropium Bromide	66985-17-9	CP	GMP	2kg/Drum
Acetazolamide	59-66-5	CP/USP	GMP	25kg/Drum 10kg/Drum
Allopurinol	315-30-0	CP/USP	GMP	25kg/Drum 10kg/Drum
2-cyano-3-morpholine Propionamide	25229-97-4	In-house	GMP-like	25kg/Drum
3-amino-4-carbamoyl pyrazole semisulfate	27511-79-1	In-house	GMP-like	25kg/Drum
Metoclopramide	364-62-5	CP	GMP	10kg/Drum 25kg/Drum
Meglumine	6284-40-8	CP	GMP	10kg/Drum 25kg/Drum
Linezolid	165800-03-3	CP	GMP	15kg/Drum
Parecoxib Sodium	198470-85-8	CP	GMP	5kg/Drum
Brivudine	69304-47-8	CP	GMP	3kg/Drum
Tofacitinib Citrate	540737-29-9	CP	GMP	2kg/Drum
Apixaban	503612-47-3	CP	GMP	2kg/Drum
Ticagrelor	274693-27-5	CP	GMP	5kg/Drum 20kg/Drum
Etoricoxib	202409-33-4	CP	GMP	5kg/Drum 20kg/Drum
Silodosin	160970-54-7	CP	GMP	2kg/Drum



# 华润双鹤药业股份有限公司沧州分公司

## CANGZHOU BRANCH OF CR DOUBLE-CRANE PHARMACEUTICAL CO., LTD.

华润双鹤药业股份有限公司沧州分公司位于河北省沧州临港经济技术开发区西区，公司成立于2016年，总占地200亩，总资产约2亿元，建筑面积约2.9万平方米，现有人员约180人。

沧州分公司主要生产氨苯蝶啶、喷他佐辛、匹伐他汀钙和阿尔法骨化醇等原料药。目前已多个品种通过GMP检查，取得GMP证书，具有较好的硬件基础，装备水平及设备状况良好。

Cangzhou branch of CR Double-Crane Pharmaceutical Co., Ltd. is located in the west of Lingang Economic and Technological Development zone, Cangzhou, Hebei Province. The company was established in 2016, covers an area of 200 mu with the total assets of 200 million RMB. There are around 180 highly-skilled staffs as employees.

The major products include Triamterene, Pentazocine, Pitavastatin Calcium, Alfacalcidol and so on. With reliable quality management system and advanced instruments and equipments, some of the products had successfully passed through CFDA on-site inspection.





Product name	CAS No.	Standard	Certification	Pakage
Sodium Nitroprusside	13755-38-9	CP	GMP	5kg/Drum
Triamterenum/Triamterene	396-01-0	CP	GMP	10kg/Drum
Triaminopyrimidine	1004-38-2 24867-36-5 396-01-0	CP	GMP-like	25kg/Drum
Nitrotriaminopyrimidine		In-house	GMP-like	25kg/Drum
Triamino-6-phenylpteridine		In-house	GMP-like	25kg/Drum
Alfacalcidol	41294-56-8	CP	GMP	1g/Bag
Pentazocine	359-83-1	CP	GMP	1kg/Drum
5,9-dimethyl-2 - (3,3-dimethylallyl) - 2-hydroxy-6,7-benzomorphine	359-83-1	In-house	GMP-like	25kg/Drum
Pitavastatin Calcium	147526-32-7	In-house	GMP-like	1kg/Drum
tert-butyl2-((4R,6S)-6-((E)-2-(2-cyclopropyl-4-(4-fluorophenyl)quinolin-3-yl)vinyl)-2,2-dimethyl-1,3-dioxan-4-yl)acetate	147489-06-3	In-house	GMP-like	25kg/Drum
tert-butyl (3R,5S,E)-7-(2-cyclopropyl-4-(4-fluorophenyl)quinolin-3-yl)-3,5-dihydroxyhept-6-enoate	586966-54-3	In-house	GMP-like	25kg/Drum
Ipratropium Bromide	22254-24-6	CP	GMP-like	1kg/Drum
Pitavastatin Calcium	147526-32-7	CP/USP	GMP-like	1kg/Drum
Busulfan	55-98-1	CP	GMP-like	1kg/Drum
Teniposide	29767-20-2	CP	GMP-like	1kg/Drum
Zoledronic acid	118072-93-8	CP	GMP-like	250g/Bag
Bromhexine Hydrochloride	611-75-6	CP	Pilot-Scale	
Dequalinium Chloride	522-51-0	CP	Pilot-Scale	
Atropine Sulfate	55-48-1	CP	Pilot-Scale	
Lobeline Hydrochloride	134-63-4	CP	Pilot-Scale	
Nicardipine Hydrochloride	54527-84-3	CP	Pilot-Scale	
Clomiphene Citrate	50-41-9	CP	Pilot-Scale	



## Contact us

---

**China Resource Double-Crane Pharmaceutical Co., Ltd**

**Add: No.1, Lizedonger Road, Wangjing, Chaoyang District, Beijing 100102, China**

**Tel: 0086- 135 8310 9280 (Wechat/Whatsapp)**

**Email: ibd.dcpc@hotmail.com; junjuanyuan22@hotmail.com**

**[www.dcpc.com/en](http://www.dcpc.com/en); <https://en.crc.com.cn/>**